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Zapisnik 

 

Sa I (prve) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 31.01.2024. 

 
Dnevni red 

 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice  

2. Predlog odluke o promeni naziva ulice naselja „Hajdet“ u „Haxhi Rrahmani“, 

3. Usvajanje Lokalnog akcionog plana za rodnu ravnopravnost 2024-2026, 

4. Formiranje Komisije za žalbe za davanje na kratkoročno korišćenje nepokretne imovine 

opštine, 

5. Predlog odluke o davanju na kratkoročno korišćenje nepokretne imovine opštine 

O-70604014-10-3-2-0 KZ Dragaš (Venezia), 

6. Predlog odluke o formiranju komisije za ocenu ponuda za kratkoročno korišćenje 

nepokretne imovine opštine O-70604014-10-3-2-0 KZ Dragaš, 

7. Predlog odluke o davanju na kratkoročno korišćenje nepokretne imovine opštine 

O-70604014-10-3-1-0 KZ Dragaš (advokatska kancelarija–bivša Pro Credit Banka), 

8. Predlog odluke o formiranju komisije za ocenu ponuda za kratkoročno korišćenje 

nepokretne imovine opštine O-70604014-10-3-1-0 KZ Dragaš 

9. Predlog odluke o davanju na kratkoročno korišćenje nepokretne imovine opštine 

O-70604014-10-2-2-0 KZ Dragaš (lokal naspram hotela "MEKA"), 

10. Predlog odluke o formiranju komisije za ocenu ponuda za kratkoročno korišćenje 

nepokretne imovine opštine O-70604014-10-2-2-0 KZ Dragaš, 

11. Predlog odluke o davanju na kratkoročno korišćenje nepokretne imovine opštine 

P-70604014-00771-0 KZ Dragaš (Bife u Domu kulture-dosadašnji naziv “Montana”), 

12. Predlog odluke o formiranju komisije za ocenu ponuda za kratkoročno korišćenje 

nepokretne imovine opštine P-70604014-00771-0 KZ Dragaš, 

13. Predlog odluke o davanju na kratkoročno korišćenje nepokretne imovine opštine 

P-70604014-00905-1 KZ Dragaš (Parking i zelena pijaca), 

14. Predlog odluke o formiranju komisije za ocenu ponuda za kratkoročno korišćenje 

nepokretne imovine opštine P- P-70604014-00905-1 KZ Dragaš, 

15. Predlog odluke o davanju na kratkoročno korišćenje nepokretne imovine opštine 

P-70604014-00782-2 KZ Dragaš (Parking kod Suda - Dragaš), 

16. Predlog odluke o formiranju komisije za ocenu ponuda za kratkoročno korišćenje 

nepokretne imovine opštine P-70604014-00782-2 KZ Dragaš, 

17. Eventualno. 

 

 

 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Pozdrav svima! Dobrodošli na prvu redovnu sjednicu za 2024. godinu! 

Vjerujem da ste svi dobili materijal. Pre nego što stavimo dnevni red na glasanje, da li ima ko da govori 

na dnevnom redu? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu agendu? Ima li prigovora? Ima li 
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apstinencije? Sa 24 glasa za, nula protiv i nula suzdržanih, usvajamo dnevni red. Prva tačka dnevnog 

reda je usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice. Hoće li neko uzeti riječ o ovom pitanju? Ako nema, 

onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 25 glasova za, nula 

protiv i nula suzdržanih, usvajamo i ovu tačku dnevnog reda. Druga tačka dnevnog reda je: Predlog 

odluke o promeni naziva naselja ulice „Hajdet“ u „Haxhi Rrahmani“. Hoće li neko uzeti riječ o ovom 

pitanju? 

Driton Ademi: Hvala vam, predsedavajuća! Dakle, u drugoj tački dnevnog reda uočio da postoji 

zloupotreba, jer tu ima 17 potpisa, od kojih je samo 6 kopija ličnih karata. Tamo su čak tri imena ista. 

Naime, u ranijim obrascima, kao što smo vidjeli, trebalo bi da stoji ime, prezime, lični broj i potpis tih 

osoba. Sumnja se radi o manipulaciji ovim putem, za određene ljude, ili ljude koji su vezani za vlast, 

da je možda i njima izazvala porodica ili dvoje... po meni je ovo jako sumnjivo, ova stavka od dnevnog 

reda, da postoji manipulacija potpisima, a to su tri osobe sa istim imenom i samo šest ličnih dokumenata 

u materijalu. Hvala! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Dritone! Da li još neko želi da govori? 

Uran Halimi: Hvala, predsjedavajući! Pozdrav za sve prisutne! Pošto je Dritoni pokrenuo ovu tačku 

dnevnog reda i sumnju na manipulaciju kao zabrinutost, dobro je da predsjedavajući izađe i da 

obrazloženje, pošto je i to iznio kao tačku dnevnog reda, zajedno sa vama kao predsjedavajućim . da 

otklanimo ovu sumnju koja se upravo pojavila ovdje. Hvala! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Uran! Da li još neko želi da govori? Onda stavljamo na glasanje. Ko 

je za? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 13 glasova za, 9 protiv i 4 suzdržana, ova tačka također 

prolazi. Zatim prelazimo na treću tačku: Usvajanje Lokalnog akcionog plana za rodnu ravnopravnost 

2024-2026. Molimo službenicu za rodnu ravnopravnost da uzme reč! 

Lindita Kozmaqi Piraj: Poštovani predsjedavajući, potpredsjedniče, predsjedavajući! Poštovani 

odbornici, direktori i svi prisutni! Dozvolite mi unaprijed da poželim predsjedavajućoj dobar posao, jer 

je to prva sjednica koju vodi, prva sjednica i Akcioni plan za rodnu ravnopravnost na sjednici. Dakle: 

zahvaljujući dugogodišnjoj saradnji koju imamo sa organizacijom UN Women, uspeli smo da budemo 

među 11 opština na Kosovu za izradu ovog Plana. Ovaj Plan je pripremila Opština Dragaš, kao sredstvo 

implementacije i javnog angažovanja za rodnu ravnopravnost, što se ogleda u Ustavu Republike 

Kosova, glavnim međunarodnim instrumentima za rodnu ravnopravnost i osnaživanje žena, direktno 

primenljivim u zakonodavstvu zemlje. , Zakon o rodnoj ravnopravnosti u celini, državni zakoni 

fokusirani na ravnopravnost, nediskriminaciju i osnaživanje žena, Kosovski program za rodnu 

ravnopravnost, kao i celokupni lokalni razvojni okviri, programi, strategije za promociju rodne 

ravnopravnosti i osnaživanje. Isto tako, instrumenti i alati EU fokusirani su na rodnu ravnopravnost, 

kao dio procesa integracije, posebno oni koji sadrže akcije koje treba poduzeti na lokalnom nivou, kao 
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što je Evropska povelja o ravnopravnosti žena i muškaraca u životu na lokalnom nivou. PLVBGJ je 

pripremljen kroz sveobuhvatan i interaktivan proces, u saradnji i konsultaciji sa lokalnim javnim 

institucijama, organizacijama civilnog društva. Pratio je sve korake i put, podržavajući projekat UN 

Women 'Gender Equality Facility', sredstvima EU. Dozvolite mi da se – prije nego što uđem u sažete 

procedure izrade ovog Plana – malo zadržim na definiciji rodne ravnopravnosti i pravde. Rodna 

ravnopravnost znači da su sva ljudska bića, i žene i muškarci, slobodna da razvijaju svoje lične 

kapacitete i donose odluke, bez ograničenja rodnim stereotipima, rigidnim rodnim ulogama ili 

predrasudama. Rodna ravnopravnost znači jednako ponašanje, težnje i način. Rodna ravnopravnost ne 

znači da muškarci i žene moraju postati isti, već da njihova prava, odgovornosti i mogućnosti neće 

zavisiti od toga da li su rođeni kao žensko ili muško. Rodna pravda znači da se prema ženama i 

muškarcima postupa pošteno, u skladu sa njihovim potrebama. Ovo može uključivati jednak tretman 

ili tretman koji je različit, ali se smatra ekvivalentnim u smislu prava, beneficija, obaveza i mogućnosti. 

U kontekstu razvoja, ciljevi za rodnu pravdu često zahtijevaju uključivanje mjera koje kompenziraju 

istorijske i društvene nedostatke žena. Kako je opisano u tekstu Evropske povelje o ravnopravnosti žena 

i muškaraca u lokalnom životu, u jedinicama lokalne samouprave su sfere vlasti koje su bliže ljudima, 

pa predstavljaju nivoe koji imaju više mogućnosti da se kontinuirano bore. reprodukcija nejednakosti, 

kao što je i unapređenje za istinski jednako društvo. Ovo se može postići kombinovanjem 

implementacije njihovih nadležnosti, u saradnji sa čitavim nizom lokalnih aktera za konkretne akcije u 

korist ravnopravnosti žena i muškaraca, mladića i devojaka, devojčica i mladića; pravedna primjena 

jednakosti mora biti u srcu koncepta lokalne uprave. Međutim, uprkos naporima opštine i napretku u 

tom pravcu na lokalnom ili opštinskom nivou, moramo priznati da realnost i dalje govori o rodnoj 

neravnopravnosti i nepravdi, kojih u praksi nema. Nejednakost i diskriminacija ili višestruki nedostatak, 

ne samo među spolovima, već i među grupama unutar istog spola, i dalje se oslanjaju na niz društvenih 

predodžbi izgrađenih na osnovu brojnih stereotipa, prisutnih u porodici, obrazovanju, kulturi, 

komunikaciji, u svijetu rada, organizaciji društva itd. Stoga, ako želimo da stvorimo društvo zasnovano 

na temeljnoj ravnopravnosti, neophodno je da organi lokalne samouprave u potpunosti uzmu u obzir 

rodno načelo u svojim politikama, organizaciji i praksi. Prava jednakost između žena i muškaraca, 

mladića i djevojaka, dječaka i djevojčica je također ključ uspjeha ekonomskog i društvenog razvoja. 

Sve mjere i radnje predstavljene u Planu su propraćene svim relevantnim indikatorima, rezultatima, 

odgovornim direkcijama, institucijama, partnerima, za implementaciju, rokovima, odgovornostima, 

praćenjem, troškovima za realizaciju ovog Plana. Ovo se nužno odnosi na područja intervencije, ishode, 

relevantne ciljeve i tako dalje. Glavna odgovornost za implementaciju Plana ostaje opština. To znači 

odgovornosti, kako za direktno sprovođenje svih aktivnosti predviđenih ovim Planom, tako i za 

koordinaciju relevantnih institucija i aktera, koji omogućavaju provođenje mjera i radnji. Dakle, 
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ukoliko Opština nema finansijske, ljudske ili infrastrukturne mogućnosti da direktno sprovede određenu 

mjeru ili akciju iz ovog Plana, njena odgovornost je da koordinira i koordinira djelovanje sa onim 

institucijama koje imaju mogućnost, uključujući nevladine organizacije, privatne institucije ili 

međunarodne organizacije. Rodni akcioni plan ima četiri specifična cilja, ali prije nego što pređem na 

ciljeve, zaustaviću se da je ovaj plan alat za lociranje važnih nacionalnih i međunarodnih dokumenata 

za rodnu ravnopravnost, izrađen je kroz sveobuhvatan proces, sa dobro planiranim koracima. 

definisane, sa sadržajima koji odražavaju dostignuća, izazove, intervencije, nejednakosti, rodnu pravdu, 

itd., jasan odraz uloga i neophodnih odgovornosti koje moraju biti ispunjene unutar Opštine, kao i 

između Opštine i lokalnih institucija ili različitih organizacija. Metodologija izrade ovog plana je 

prvobitno uključivala osnivanje Radne grupe, odlukom predsjedavajućeg, koja se sastoji od 11 

službenika, na čelu sa gospodinom Qamil Kollonijem, direktorom finansija koji je bio predsjedavajući 

grupe, da bi nastavio dalje pored službenika za rodnu ravnopravnost, Ademi Emin, direktor Zeni 

Krasniqi, direktor Ibrahim Gashi, direktor Liridona Misinaj, direktor Behar Brenoli i službenik za 

zajednice Uzair Hamza, kao i Fitim Kurtishi iz Zavoda za zapošljavanje, Salmira Usmeni kao civil 

društvo i Mimoza Berisha kao predstavnik QPS-a. Kroz ovu grupu smo prvo analizirali situaciju, kroz 

postojeće podatke, informacije, utvrđivanje glavnih područja intervencije, zatim smo došli do 

konsultacija unutar Općine i raznih aktera, da bismo prešli na objavljivanje na web stranici koja je 

urađeno od 13. novembra do 13. decembra, prema utvrđenim procedurama javnih konsultacija, gdje 

smo 13. decembra u 11:00 održali javni sastanak. Nakon javnog sastanka izvršili smo izmjene i 

intervencije. I, na kraju, tu je kostim Plana, koji je bio veoma važan proces koji je dugo trajao i koji je 

pripremljen uz podršku organizacije i konsultanata iz UN Women. Međutim, ovdje je najvažnija uloga 

iza direktora finansija, kojem se zahvaljujem na zalaganju i volji koju tržište ima tokom sastavljanja 

ovog nacrta, a posebno na njegovom kostimu. U procesu smo usvajanja ovog plana, svi gore navedeni 

koraci su u skladu ne samo sa nacionalnim obavezama, već i sa metodologijom pripreme, što je važna 

uloga kao što sam spomenula UN Women sa pripremljenim timom konsultanata. Ciljevi ovog plana, 

da ne duljim previše – imate materijal, dosta je dugačak materijal – ja samo spominjem ciljeve. Postoje 

četiri strateška cilja, na kojima postoje specifični ciljevi i aktivnosti. Napredak u općem okviru rodne 

ravnopravnosti i osnaživanje žena, mladih i djevojaka u svoj njihovoj različitosti; Promovisanje 

ekonomskih, socijalnih i dostojanstvenih prava na zapošljavanje, kao i osnaživanje mladih djevojaka i 

žena; Smanjenje rodnih nejednakosti, u kvalitetnom obrazovanju, kulturi, omladini i sportu, za žene i 

muškarce, mlade žene i mladiće, djevojčice i dječake, u svoj njihovoj različitosti; i Promocija 

seksualnog i reproduktivnog zdravlja i prava. Za trošak finansija uopće neću stati. Ako je neko 

zainteresovan, prisutan je direktor finansija. Ali nešto što sam htela da naglasim jeste da Grupa 

poslanica takođe igra važnu ulogu u rešavanju rodnih pitanja na lokalnom nivou, a na sreću imamo 
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deset poslanica, koje mogu stalno da lobiraju za obezbeđivanje sredstava za realizaciju predviđenih 

aktivnosti. jer u ovom Planu. U nastavku su sve lokalne institucije i nevladine organizacije uključene 

kao partneri u akcijama, a donatori su nesumnjivo značajni, pri čemu to možda služi i kao poziv svim 

onim donatorima koji imaju priliku da podrže ciljeve i aktivnosti ovog Plana opštine Dragaša da odloži 

procese rodne ravnopravnosti. Također, želio sam da vas obavijestim da ovo nije zvanični plan za rodnu 

ravnopravnost. Ovo je Opštinski plan za rodnu ravnopravnost, koji uključuje neke posebne direkcije. 

Dakle, za pitanja i detaljnije, ako ste zainteresovani, prisutni su i direktori. U planovima ovih direkcija 

imaju i ove aktivnosti koje su predvidjeli. Na kraju, pozivam vas da glasate za ovaj plan, imajući u vidu 

da je prvi put u opštini Dragaš. Takođe, to je direktno povezano sa podizanjem učinka naše opštine. 

Hvala na strpljenju! 

Afrore Vejseli: Zdravo! Pozdrav i čestitke, predsjedavajući, na novom zadatku! Pozdrav svima vama! 

Lokalni akcioni plan za rodnu ravnopravnost 2024-2026. U glavnom dijelu, cjelokupna agenda ovog 

Plana je usmjerena na prava na rodnu ravnopravnost, zasnovana na Ustavu i zakonima, kao i 

međunarodnim konvencijama. U tom pravcu, u saradnji sa GAP-om, a finansiran od strane ovog istog 

centra, usaglašen je sa Opštinom akcioni plan. Na zahtjev načelnika Općine, u tu svrhu formirana je 

Radna grupa za izradu Akcionog plana, koja broji 11 članova, a kada se pogleda struktura ove Radne 

grupe, nema rodne ravnopravnosti. Dakle, odnos je 7 prema 4. Možda se predsednik u imenovanjima 

može opravdati da je uključio sve sektore opštine, ali i ti sektori imaju mnogo žena i djevojaka da 

uravnoteže ovu Radnu grupu. U cjelini, većina ovog Plana opisuje opšte konture o rodnoj 

ravnopravnosti, pozivajući se na opšte dokumente koje sam pomenuo gore. Zakon o rodnoj 

ravnopravnosti je obavezan za opštinu, stoga smo prinuđeni da pravimo planove da to podignemo na 

najviši nivo. U ovom planu moramo ići u dva pravca. Prvi, primjenom zakona i drugi, prilagođavanje 

specifičnostima naše općine. Rodna ravnopravnost nije luksuz, već suštinsko pravo za demokratsko 

društvo. Imamo dužnost i obavezu da se borimo protiv raznih kulturnih fenomena, koji u 

svakodnevnom životu guše ženska prava. Ne treba se zadovoljiti dobrim zakonima o rodnoj 

ravnopravnosti, jer je u praksi stvarnost drugačija. Ranijih godina žene su se spominjale samo na 8. 

mart, njihov dan, ne da bi učinile nešto za rodnu ravnopravnost, već da bi bile viđene među sobom i, 

naravno, za neki skroman poklon. Možda je postojala neka organizacija od strane Ureda za rodnu 

ravnopravnost, ali vrlo rijetko. Jedan od strateških ciljeva glasi: „Poboljšano je učešće mladih žena i 

žena u donošenju odluka“. Vjerovatno ste mislili da ste izborom lidera nešto poboljšali. Ne, poštovani! 

Naše žene i djevojke su spremne za učešće javnosti, samo da se za njih moraju stvoriti uslovi. Zahtevaju 

da se razgovara sa porodicama, da se informišu o njihovim pravima. Hvala ti! 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani prisutni, pažljivo sam slušao ovaj plan i jedino što mi nije jasno jeste 

Gender equality facility, ja to uopšte nisam razumeo, iako dobro razumem i albanski i srpski jezik. 
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Mislim da to nije reč koja se koristi u našoj skupštini. Gospođo Piraj, mi smo juče imali kratku raspravu 

u vezi toga koliko će koštati ova strategija građane naše opštine, zahvaljujući čoveku čija će slika biti 

na goveđi gulaš a koji je tu raspravu prekinuo i nije nam dao dovoljno vremena da vas detaljno ispitamo 

u vezi ovog pitanja. Zamolio bih vas ili bilo koga iz vlasti, da dođe za ovom govornicom i što je 

najbitnije da kaže građanima opštine Dragaš, koliko će njih koštati ova strategija. To je najbitnije, pa 

onda da krenemo dalje. Tokom vašeg izlaganja primetio sam da se vi u vašem planu ponašate 

diskriminatorski prema muškoj populaciji. Uvek pričate kako je ženska populacija diskriminisana. 

Kako žene treba zapošljavati, govorite o zdravlju žena i tome slično, govorite o rodnoj ravnopravnošću. 

Nastavite da tako radite, nemojte da favorizujete žene. Opšte informacija koju mi imamo i na osnovu 

toga što možemo da vidimo na terenu, ja ne verujem da je ijedna žena po pitanju zapošljavanja 

diskriminisana.  Zato vas molim, obzirom da juče nam nije bilo dozvoljeno, da nam date odgovor koliko 

će građane naše opštine koštati ova vaša strategija za 2024-2026 godinu. Zamolio bih vas još jednom 

bez politike jer smo mi oni koji vode politiku ovde. 

Driton Ademi: Hvala, predsedavajuća! Imam pitanje za zvaničnika. Zašto ste ovaj Akcioni plan doneli 

u Skupštinu, i da li ga je usvojila ova Skupština, kada bar žena predsednica ove Skupštine opštine nije 

uključena u Akcioni plan. Imamo više od 30% žena koje su učesnice Skupštine, čak i ako to nije 

uključeno. Da li su samo akteri vlasti hteli da budu ovde, a Vi niste uključili Skupštinu opštine. I na 

kraju, vi to stavljate ovde u Skupštinu na vaše odobrenje. Onda ne vidim da je razumno glasati sa vama 

o ovom akcionom planu, dok nijedan član nije uključen u ovaj plan. Hvala ti! 

Qamil Kolloni: Pozdrav predsjedavajućem, predsedniku, prisutnima i svim delegatima! Ja jednostavno 

kao predsjedavajući ovog Plana, koji moramo odobriti i raditi, je zakonska obaveza Vlade koja nas 

obavezuje i zadzžuje. Zadaci koji se trebaju izvršiti moraju biti preuzeti iz ovog plana. Što se tiče 

sastava, mogu vam reći da je ovaj Plan od 2024-2026. Ovaj plan ima dobru i po prvi put se koristi 

strategija za finansijsku kompilaciju, koja sadrži budžetski jaz. Oni koji nisu ekonomisti ne mogu 

razumjeti šta podrazumijevamo pod budžetskim jazom. Iz razloga što je, pored svih obračuna koji su 

rađeni na osnovu postojećih standarda, za dnevnice, za akcije, za konsultante i ostalo, i podeljeno na 

jedinice, i sva ulaganja koja su zapravo do sada bila Opština, na svestan način, to radi za rodnu 

ravnopravnost, mi smo ih precizirali i ja sam ih našao u stvarnom stanju. Ako vidite – znate da mi 

dijelimo subvencije – na sreću, u broju subvencija koje smo podijelili, što se tiče studenata, najveći broj 

korisnika je ženski rod. I to je zadovoljstvo. Nakon svih ovih budžetskih izdvajanja koje već vršimo, 

kako u zdravstvu, tako iu DKRS iu Direkciji za finansije, u obrazovanju, imamo i situaciju povećanja 

broja ženskog pola. Od KAB 2024-2026, postigli smo cilj 2023 koji imamo pred nama. Sa 21% 

angažovanja prosvetnih radnica, na 30%. Ovo je prava situacija. 
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I mi bismo htjeli da imamo 50%, ali samim otvaranjem škole koja je sada u Brešani, za djecu 

predškolskog uzrasta, zapravo smo dostigli kvotu od 30%. Ovo je dobro. Ovim Planom je predviđeno 

da svi, kao i delegati, kao i opštinski službenici, dobiju zadatke da realizuju ciljeve koje želimo da 

postignemo. Situacija kakva je - Afrore - takva je kakva je, mi smo u ovoj situaciji. Ne možemo 

drugačije reći, bolji smo ili gori. Znamo cijelu situaciju kakvu imamo, ali upravo ovu situaciju smo 

tražili, kroz ove ciljeve, kroz ove zadatke koje će dobiti svi direktori, uključujući i ovu Skupštinu, mi 

ćemo raspodijeliti i obavezati se, pokušaćemo da popravimo ovu situaciju, da 2026. godine bude bolje 

a ne da imamo ovu situaciju. Dakle, zašto je to uključeno, postoje neki kriterijumi koji su nam 

prezentovani, jer smo među 11 opština koje po prvi put implementiraju PLVBGJ, u saradnji sa 

organizacijom UN Women. I, trebalo bi da se osećamo zadovoljni što smo dali doprinos da ovaj Plan 

na kraju godine takođe bude razmatran za Grant za performanse, a vi znate da kroz ovaj grant koristimo 

zajednici. Smatram da je budžetski jaz dobar za svakog aktera koji ima ideje, bilo koja direkcija, može 

se podržati i žene koje su delegatkinje, koje imaju inicijative i mogu da predstave svoje idejne projekte. 

Ovaj plan pruža mogućnosti i može se podržati različitim fondovima, jer predviđa prihode, opštinsku 

finansijsku podršku, podršku NVO-a, Vlade i takođe predviđa da se mogu dobiti različita međunarodna 

sredstva. Dakle, ovaj Plan, ako se postupa na osnovu ovog Plana, svi putevi su nam otvoreni za 

postizanje ciljeva do 2026. godine. 

Samidin Xheladini: Poštovani prisutni, sve vas pozdravljam! Hteo sam da se više fokusiram na neke 

članove – očekivao sam da ćete argumentovano drmati Skupštinu, ali vi ćutite. Ne možete da 

razgovarate van Skupštine, morate da razgovarate ovde za govornicom, argumentovano, jer imate 

dokaze, imate argumente, posebno vi, opozicija. Zašto ćutiš? Ne pričajte u pozadini, na ulici, na 

nejavnim mjestima, pričajte tamo gdje je službeno. Mi smo tu da zaštitimo državu, Kosovo, Skupštinu, 

investicije i sve. Kad sam bio u opoziciji, čak i kada mi nisu dali riječ, izlazio sam i govorio. Međutim, 

niste me namerno optužili, nego zaštitili državu, Opštinu. Ti ćutiš! Danas imamo pred sobom obimni 

dokument sa jako dobrom strategijom na koju, na primjer, treba da se fokusiramo ovdje i zabrinutosti 

koje imamo, također u zajednici, također treba da ih ovdje iznesemo. Vidim odavde, samo za provizije. 

Da, članovi normalnih komisija, ali zašto? Da Skupština nije uključena. Uvreda, uvreda, teška uvreda! 

Niko od vas se ne spominje. Spominje se rodna ravnopravnost, spominje se samo rodna ravnopravnost, 

predsedvajući PDK, Driton Ademi, tri rečenice. Skupština nije uključena, KKMF nije uključen, UOP 

ima dva člana. Direktor Direkcije da. Predsjedavajući Qamil Kolloni, prezentaciju je održala Lindita 

Piraj. Ne razumijem da li je ovo za rodnu ravnopravnost ili samo za žene. Ako je samo za rodnu 

ravnopravnost, onda se osjećam diskriminirano. Hvala ti! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, gospodine Samidin! Želi li još neko razgovarati ? Ne, Nexho, pričao 

si o ovoj tački, nisi spomenuo ime. Molim te, Nedžmidine! Uran Halimi ima riječ. 
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Uran Halimi: Hvala, predsjedavajuća! Onog dana kada niste dali riječ Nedžmidiniju, došao sam na 

pitanje koje je postavljeno malo ranije. Razgovarali smo i pitali o cijeni ovog Plana. Direktor je zapravo 

rekao nekoliko riječi, ali nije rekao ono što smo pitali. Direktore, možete nam dati konkretniji odgovor. 

Hvala ti! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Uran! Da li još neko želi? Ako nema, onda stavljamo na glasanje. Ko 

je za ovaj plan?, ko hoće, nije htio vjerovati direktoru na riječ. Ako imaš nešto, hajde! 

Shpetim Hajredini: Hvala, predsjedavajuća! predsjedavajuće, saborski kolege! Ne ulazim u detalje, 

jer pripadam islamskoj vjeri i trudim se da poštujem islam u cjelini, tako da se ne bavim mnogo tim 

planovima jer mi ne trebaju u životu, ali i vjerujem u svima onima koji pripadaju islamu, ne trebaju nas 

učiti ovim planovima, koja su prava žena, a koja muškaraca, jer ih dobro poznajemo. Ali ipak, sve dok 

to možemo ispuniti zakonski, moramo to ispuniti. Izašao sam u ime Grupacije PDK, on je ranije tražio, 

postavio je pitanje direktoru za ukupan iznos koji će biti primijenjen na ovaj Akcioni plan. Direktor 

nije dao odgovor. Ako je moguće, izađite, dajte nam odgovor, koliko, koliko košta ovaj Plan. Hvala ti! 

Bexhet Xheladini: Poštovani predsjedavajuća, potpredsjedniče! Poštovani delegati, predstavnici 

OEBS-a, mediji, sve vas pozdravljam! Hvala vam na učešću na prvoj ovogodišnjoj sjednici Skupštine 

opštine. Izašao sam samo da dam pojašnjenje u vezi sa PLVBGJ. Ovo je lokalni plan, to nije zvanični 

dokument za rodnu ravnopravnost, ovo je opštinski dokument sa kojim smo u obavezi da to definitivno 

odobrimo. Ovo je dokument koji će pomoći opštini da napravi balans i dobru orijentaciju sredstava, 

tako da u budućnosti mi kao opština Dragaš ne budemo na poslednjem mestu u pogledu rodne 

ravnopravnosti, ali moramo da radimo kao koliko god je to moguće, da se uzdignemo što je više moguće 

na ovom polju. Postavilo se pitanje zašto u Radnoj grupi nema članova Skupštine. To je sukob interesa, 

jer Skupština to mora odobriti. Ovo je posao isključivo izvršne vlasti, a na osnovu zakona i zahtjeva 

formirana je i Radna grupa. Ovaj Akcioni plan Opštinu ništa ne košta, samo orijentiše postojeća 

sredstva, čineći rodnu ravnotežu, a i od ovog Plana, ako bude usvojen, opština će imati koristi, jer može 

apsorbovati i sredstva van budžeta, finansirati finansijska sredstva. od donatora, od nevladinih 

organizacija i od Vlade. Dakle, vjerujem da ovo nije samo zvanični Plan za ravnopravnost, već je to 

Plan opštine i Vaš i svačiji, tako da zaslužuje da bude odobren, iz razloga što sa ovim možemo imati 

koristi iduće godine u Grantu za učinak . Hvala! 

 Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, predsedniče! Shpetim, neću da ti pominjem ime, izvini, nisam dao 

Nedžmidini, onda nije počelo. Zatim, čim su debate bile iscrpljene, već smo stavili smo na glasanje 

treću tačku: Usvajanje Lokalnog akcionog plana za rodnu ravnopravnost 2024-2026. Izvoli, Nexhat 

Selaj! 

Nexhat Selaj: Pozdrav svima, pozdrav predsjednici, sabornici! Pažljivo sam pratio ovo pojašnjenje 

koje su dali Lindita i direktor, ali i predsjednik. Da, čini mi se predsjedavajući, ovdje vidim da imate 
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samo za nastup, ovdje ste dobili nastup. Ne vidim – u spisima koje imamo, imamo nekoliko stubova 

budžetske potrošnje koji moraju da se urade, što mora da bude pojašnjenje, koliki je to trošak, koliko 

košta, gde idu ta sredstva. Pratio sam je i čitao vrlo pažljivo. Ne mogu biti taj protivnik rodne 

ravnopravnosti, jer ne pripadam tom rangu. Ali, rodna ravnopravnost se stvara samo u onim trenucima 

kada otvaramo nova radna mjesta za ženski rod, a ne za predavanja. Vidim da ovo imate samo za 

performanse, ništa drugo. Hvala! 

Agron Gashi: Prije svega, pozdravljam vas predsjedavajući! Pozdrav za vas, gđo. Arijeta danas ti je 

prvo rukovodstvo, uspjeh u radu! Pozdrav svima vama, poslanici! Zatim, samo sam hteo da povežem 

malo o rodnoj ravnopravnosti i pravima žena, ali ako napravimo sadržajniju analizu celog Kosova, naša 

opština se može smatrati opštinom u kojoj je ženski pol najdiskriminisaniji na nivou republike Kosovo. 

Onda, svi vi to znate, a vi, predsjedniče, kao nova izvršna vlast, ali i mi sabornici, morate sa velikom 

posvećenošću dati podršku ovom pravcu. Moje kolege i ja smo samo uradili jednostavnu analizu, da li 

mislite u našoj opštini, u smislu obrazovnog pravca, da li je iko od ženskog pola do sada otišao u 

penziju? Uopšte mi nisu dali odgovor. Onda smo od ovoga mi, od tradicije i običaja koje smo imali na 

ovim prostorima, ostavili ženski rod po strani. Međutim, sada moramo preduzeti ishitrenije korake nego 

što je potrebno, fondacije, opštinski budžet moraju da se izdvajaju zasluženo, da bi barem parafrazirali, 

jer smo zaista daleko kao opština u odnosu na druge opštine. I ja sam predložio da se iu budžetskom 

smislu da podrška opštine. Ali takođe, gospođa Kozmaqi je rekla da ćemo takođe istraživati u 

inostranstvu, sa različitim fondacijama i različitim organizacijama, kako bismo dali njenu podršku, ali 

cela stvar je u tome što vam je Kozmaqi ranije rekao da direktor o finansijama zna više. Direktore, treći 

put je tražiti odgovor. Misliš to! 

Qamil Kolloni: Pozdrav svima! Pretpostavljam da svi imate materijal. Imamo i javne rasprave, bili ste 

pozvani, imate ih na sajtu, sve procedure su ispoštovane. Imate to ispred sebe, ko ga ima. Onda idemo 

doslovno. Znam da za jedan dana ekonomisti nećete postati. Imate trošak i obračun kao jedinicu. Piše 

vrlo jednostavno. 40 evra plaća Opština, iako ih mi ne plaćamo, predviđeno je da propisom imamo 

korišćenje sale, održavanje sastanka. Vidi, pročitaj, imaš tamo. Planirali smo tri godišnja sastanka, za 

koje smo uračunali 200 eura dnevnih troškova. Ako koristimo konsultanta, rekli smo dva konsultanta, 

koji po ceni od 53 evra po danu, spoljni konsultant. I, rekli smo 25 radnih dana od 4,5 eura, negdje 25 

žena je učestvovalo, od 4,5 što košta van radnog vremena 113 eura. A ceo skup košta 859 evra, opština 

plaća 153 evra, a finansijski jaz je 706 evra, što znači da je učešće donatora za održavanje skupa, bilo 

za promociju i zaštitu žena i njihovih prava, tako i za obaveze za raznolikost, takođe i za seksualnu 

zaštitu, koštaju toliko. Svako ko preduzme ovu inicijativu ima priliku da sa ovim troškovima jednog 

dana realizuje ovakav sastanak. Odgovorna od strane Opštine je službenica za rodnu ravnopravnost, 

dala sam joj pravo kao šefu Radne grupe da napravi prezentaciju. Stoga, ako želite, idemo na svaki 
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sastanak posebno. Bio sam vrlo konkretan i bio sam vrlo stvaran. Samide, poštovani delegati, izdvojili 

smo 100 hiljada eura za subvencije, a to su troškovi, nastali su i prošle godine. A ovo je stvarno stanje. 

Sada u ovih 100 hiljada evra imaju pravo pristupa, jer je reč o ženskim pravima, sve žene imaju pravo 

pristupa i, srećom, prošli put su subvencije koje su davane za studentske stipendije korisnici su veći 

broj žena. . U poljoprivredi ih ne možemo mijenjati, ove organizacije koje imaju registrovana 

gazdinstva i poljoprivrednici, dobijaju subvencije. Ne možemo povećati broj poljoprivrednika dok oni 

sami ne pokrenu inicijativu da se registruju kao poljoprivrednice. Ako nije tako, imamo konkretniji 

primjer koji također ima potpis i imamo ga ovdje. Ovdje smo napravili analizu stvarnog stanja za svaki 

sektor posebno i došli do ovih zaključaka. Ovaj trošak se može povećati i smanjiti. Ovo je plan koji se 

može i ne mora realizovati, ali suština ovog plana je da je uprošćeni plan, koji je opipljiv i posebno 

preciziran za opštinu Dragaš. Koliko znamo. Ima još više upućenih ljudi, oni to mogu učiniti još boljim, 

otvaramo put i njima. Ali mislim da je u ovom trenutku napravljeno najbolje moguće rješenje i plan 

koji je u skladu sa standardima, kao što ima albanska prijestolnica Tirana, koji smo smanjili, jer smo se 

konsultovali sa vanjskim konsultantima, smanjili smo ga za specifičnosti opštine Dragaš. 

Samidin Xheladini: Hvala direktoru finansija! Predsjedniče, hvala na objašnjenju! Da je menadžiranje 

u vašim rukama, bilo bi bolje nego u mojim rukama. Sigurnije nego u mojoj ruci. Ko njime upravlja i 

ko ga implementira? Oklevam, sumnjam. Ne želim više oklevanja i nedoumice, želim - Plan je u redu, 

svi smo saglasni da ga sprovedemo, jednoglasno - da, u praksi, hoće li Plan proći ili ne. Garantujte mi 

da 1 euro neće biti zloupotrebljen. To je svrha cijelog problema. Jučer sam govorio u Komitetu, danas 

se povlačim, neću govoriti. Slusao sam audio sta sam rekao i jos uvek imam, cak i ako postoji potreba 

da to ponudim ljudima, sumnjam da ljudi, zvanicnici, delegati i ljudi, gradjani govore, da ima 

zloupotreba. Zvanično sam tražio, a uvjeravaju me i drugi, da nam daju dokaze da je do danas urađeno 

uredno. pogrešno sam shvatio. Ponavljam, ko će implementirati ovaj Plan. Da je to u rukama 

predsjednika, više vjerujem više u njega nego u sebe.Ni ja ne sumnjam, poštovani delegati, pokazali 

ste zabrinutost. Ni zbog čega sumnjam - ne, nimalo - pokrenuo sam pitanja koja ste mi postavili. I, 

implementacija mora biti korektna, bez ijednog eura zloupotrebe. Zato sam vas i pitao, da bude pravilno 

praćenje i da ne bude zloupotreba, da je Plan jako dobar i da je jako dobar. Opet kažem, osim rodne 

ravnopravnosti, samo žene, žene. Zašto, osim za žene, onda nema rodne ravnopravnosti. Onda hajde da 

pričamo o ženama, nemoj o rodnoj ravnopravnosti, jer ja sam prvo rekao da sam uvređena, zašto se i ti 

ne osećaš uvređeno. To nema nikakve veze sa... ženskim pravima onda o kojima pričamo. Za ženska 

prava, a ne za rodnu ravnopravnost. Da su u stvari muškarci diskriminisani. Molim te! Hvala! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Samidine! Želi li još neko razgovaratiž? Nedžmidine, o ovoj diskusiji, 

dva minuta! 

Nedžmidin Sejdilar: Zamolio bi gospođu predsedavajuću skupštine da mi sledeći put napiše govor, 
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onda ću ja doći ovde za govornicom i onda ću da izrecitujem ono što vama odgovara. Ja sam ovde 

delegat da se ne slažem sa vama a ne da se slažem. Gospodin Samidin je bio potpuno u pravu kada je 

postavio svako pitanje. Gospodin Koloni je ovde došao kao neki dribler, da nas izdribla okolo i da nam 

ne kaže jasno koliko ste predvideli sredstva. To nam kažite, nemojte nam govoriti, sala košta 53 EUR, 

javni konsultant 53 EUR moraju biti dva ukupno 113 EUR, kakva vam je to matematika 53 + 53 je 106 

a ne 113. Dođite ovde za govornicom i recite nam koliko će ukupno koštati građane naše opštine ovaj 

plan. Koliko ste vi kao službenik u opštini predvidili novca za ovaj plan, to nas interesuje. Zahtevam 

od gospođe Piraj da u najmanju ruku odgovori na pitanja gospodina Xheladinija. Ko će implementirati 

ovaj plan. A vi gospođo predsedavajuća pročitajte pravilnik o radu skupštine član 10, tacka .1. tacka 

1.2. Hvala. 

 

Nexhat Selaj: Pozdrav još jednom! Nisam hteo da uzvratim. Predsjedavajući Komisije, g. Qamil. 

Direktore, malo sam se uvrijedio kada ste nam rekli da vas za jednu sedmice neću praviti ekonomistima. 

Žao mi je, ne možemo ni mi tebe učiniti za vas dva-tri dana poslanikom. Ali, omekšaj vokabular, tako 

da cela populacija može da razume. Drugačije je razgovarati sa ekonomistom koji te razumije. Mi ne 

pripadamo toj oblasti ekonomije, ne razumijemo ekonomski pojam 'kanal' ili 'jarak', kako god ih 

nazvali. Govori albanski, neka svi znaju. Mi smo odbornici i dobijamo glas građana. Dakle, vaš 

vokabular treba da bude tako mekan, tako jednostavan, da će svi slušaoci koji nas prate razumjeti sve 

što izjavljujete. Iznos mora biti naveden, koji je iznos? Ovo je peti ili šesti put, ništa se ne ustručavam, 

ali treba se utvrditi koliki je iznos. Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, predsjedavajući! Zapravo, pročitali smo Plan, ali razlog zašto postavljamo pitanja 

su građani i moramo im dati odgovore. Pošto je profesor to pre mene pomenuo, poštovani direktore, 

zašto ja vas ne razumem, ili vi mene ne razumete, vređate moju inteligenciju. Pitanje je vrlo 

jednostavno, bez drugih riječi, bez plata, bez brojeva, bez ekonomskih termina. Koliki je ukupni trošak, 

direktore? Vrlo je jednostavno, i dovidjenja. Hvala vam puno! 

Qamil Kolloni: Poštovani delegati! Otvorite stranicu 15 i 16! Ukupni troškovi Lokalnog akcionog 

plana za rodnu ravnopravnost su 1.824.345 eura. 

Shpetim Hajredini: Onda još jednom pozdrav svima! Dragi direktore, uvijek, na svakoj sjednici, 

jednom bacite kamen i sakrijete ruku. Prepustio nam je kada je otišao i nepotrebno nastavio sesiju, čak 

i na kraju ipak daje tačan odgovor. Ne znam zašto pravi ovaj gest. Međutim, što se tiče ekonomskog 

pitanja, ostani ispred sebe kako hoćeš i kako hoćeš. Da, ovo nema veze sa ekonomijom, jer ovo je 

jednostavna stvar, ovo nema veze sa ekonomijom. Što se tiče ekonomije, ako hoćete, bavite se njome 

kako hoćete. Hvala! 
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Bexhet Xheladini: Obično je zadatak opozicije da postavlja pitanja i dobije pojašnjenja. Ali, došao 

sam ovdje da ne bude zabune u mišljenju. Projekat ne košta milion i 800 hiljada evra! Možete mi se 

smijati, ali htio sam da vam objasnim, da i vi znate, ali imate drugi cilj: širiti dezinformacije u javnom 

mnjenju. Toliko navodno košta ovaj projekat. Rekao sam ovo: ovaj projekat Opštinu ništa ne košta, on 

je u okviru budžeta koji ste odobrili u septembru. Ali samo oni koje ste vi odobrili stavljeni su na papir, 

na transparentan način, pokazujući vam kuda je novac otišao. Ovim Planom opština će imati korist, a 

ne gubitak. Takođe, što se tiče kontrole budžeta, ko će ovo potrošiti, to će potrošiti sve opštinske uprave 

i opština, a ne službenik za rodnu ravnopravnost. To uključuje subvencije, budžet, kapitalna ulaganja, 

a uključena je i voda koju pijemo, koja je podijeljena 50-50% tako da će je koristiti i rodna 

ravnopravnost i građani. Stoga je ovaj Plan samo transparentniji za građane. Vaša je dužnost i vaša 

obaveza da ne zbunjujete javno mnjenje, ovdje nema zabune, to je u okviru budžeta koji ste odobrili. 

Stoga pozivam delegate da odobre ovaj Plan, jer je koristan za Opštinu. Nisam rekao da ovo radimo 

samo da bismo dobili Grant za performanse. Ovdje to radimo kako bismo napravili rodnu ravnotežu 

troškova, čak i sa danom kada sam im pokazao da ti troškovi nisu orijentisani samo na muški rod, već 

su orijentisani i na ženski rod. To je svrha ovog Plana, dakle oni koji pokušavaju da šire dezinformacije, 

naravno, ljudi će ih vidjeti. Takođe, postojaće i kontrola upravljanja troškovima. Vi znate da da bi 

rashod bio napravljen, šest opštinskih službenika mora prvo da ga potpiše i izvrši uplatu. Dakle, oni 

nisu službenici za rodnu ravnopravnost, inače, ona uopšte ne potpisuje troškove, već samo postavlja 

zahtjev. Hvala! 

Nexhat Selaj: Pozdrav još jednom! Predsjedavajući, izvinite, ja ne razumijem riječ 'dezinformacija'. 

Da li je ovo dezinformacija da izlazi pravi iznos, milion i 800 hiljada evra se izdvaja za ženska prava, 

da li je to dezinformacija, ili je dezinformacija da kažete da će ovaj novac, iz ovog budžeta, biti 

raspoređen i Vodovodu. Osim što sam ovo primetio! Ako se izdvoji iznos od milion i 800 hiljada evra 

- protiv čega se nisam - ako se otvore nova radna mesta sa milion i 800 hiljada evra, neka imamo 

programe, projekte, kako će se trošiti, a ne jednom, pod y će ih podići, ako je moguće podići ih još tri. 

Ali ovdje nemamo ništa precizno. Milion i 800 hiljada eura, od samog direktora smo čuli da je to toliko. 

Sad kad se izdvoji 1.800.000 eura, ne znam zašto to miješamo sa vodom, ovo je posvećeno ženskom 

rodu, ženama i ženskim pravima. 

Uran Halimi: Sada, iz odgovora koje su nam dali direktor i govornik, tada je i predsjedavajući rekao 

da ovaj projekat košta milion i 800 hiljada eura, ali ne košta milion i 800 hiljada eura. Postajem prilično 

zbunjen ovim odgovorom. Tada je rekao da to ne košta Opštinu, a dnevnice su već ranije pomenute, tih 

53 evra. Drugi, rekao je predsjedavajući, je da ovo odražava finansijsku transparentnost. Imamo tačke 

dnevnog reda na kojima se pravi opštinski finansijski izveštaj. Ovaj dokument nije moguć uz 
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finansijsku transparentnost. Drugi dio, gdje je to koristio za politiku, rekao je da građani vide šta se 

dešava. Vjerovao sam da Božja kamera to vidi. Ona to nije vidjela, a kamoli građani. Hvala ti! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala ti, Uran! Zatim stavljamo ovu tačku dnevnog reda na glasanje. Ko je 

za? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 13 glasova za, nula protiv i 10 uzdržanih, usvajamo ovu tačku 

dnevnog reda. Bez počinjanja od četvrte tačke dnevnog reda, poštovani delegati, ako neko od delegata 

ima ikakvih mogućih sukoba interesa po tačkama koje sada dolaze, najbolje je da ne učestvuju u 

glasanju o tačkama za koje misli imaju direktan sukob interesa. Zatim krećemo sa četvrtom tačkom: 

Formiranje Komisije za žalbe na korišćenje nepokretne imovine opštine. Želi li neko razgovarati? Zatim 

pozivam sve političke stranke da dostave prijedloge za učešće u komisijama. Pošto je PDK najveća 

stranka, imate li neki prijedlog za Komisiju za žalbe? Komisija za žalbe ima dvogodišnji mandat, dva 

su iz izvršne vlasti opštine, jedan je predstavnik nevladine organizacije i dva su odbornici Skupštine, iz 

većih partija. 

Driton Ademi: Iz redova PDK predlažem Shpetima Hajredinija. 

Naser Myrtezani: Kao politička grupa, predlažemo Anesu Mehmeti. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zatim, Žalbena komisija, od izvršnog organa opštine je Fadil Sinani, Rilind 

Tahiri, predstavnik NVO je Orhan Tosuni, predstavnik PDK je Shpetim Hajredini, predstavnik LDK je 

Anesa Mehmeti. 

Shpetim Hajredini: Poštovani predsjedniče, želio bih da znam ko je predložio ovo ime od NVO. Sami 

su bili ovde? Po zakonu, same NVO moraju imenovati osobu. Po zakonu treba da je danas ovdje. Da, 

potpuno razumijem da imaju svoje ime, ali ko ih je sada nazvao? Ne, nemam apsolutno nikakvo pravo, 

zakonski ima pravo samo adekvatna osoba iz NVO, koja učestvuje u NVO. To nije u redu, predstavnik 

NVO treba da bude ovdje, ko god da je, čak i da predloži svoje ime ili ime nekog drugog koga 

predstavlja, a ne da ga predlaže izvršna vlast. Ovo je ime izvedeno od izvršne vlasti. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Spetim! Želi li još neko razgovarati sa mnom? Onda stavljamo na 

glasanje. Ko je za ovu Komisiju za žalbe? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 20 glasova za, nula protiv 

i nula suzdržanih, usvajamo ovu tačku dnevnog reda. Zatim krećemo sa petom tačkom: Predlog-odluka 

za kratkoročno korišćenje nepokretnosti opštine O-70604014-10-3-2-0 ZK Dragaš (Venecija). Zatim, 

ponovo pitamo predstavnike PDK, da li žele da učestvuju u ovoj komisiji! 

Shpetim Hajredini: U ime grupe PDK, predlažem Suadu Bajrami. 

Naser Myrtezani: Predlažemo Samidina Dželadinija. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zatim, komisija za ocjenjivanje kafe 'Venezia' je: Isljam Redzeplar i Brendi 

Berisha iz izvršne vlasti opštine, Jeton Qengaj iz NVO 'Avoko', Suada Bajrami iz PDK i Samidin 

Xheladini iz LDK. 

Nedžmidin Sejdilar: Gospođo predsedavajuća, malopre smo pričali o rodnoj ravnopravnosti. Da li 
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sada imate ravnopravnost svih zajednica u toj komisiji. Hoće li neko doći da mi odgovori po tom 

pitanju, Druga stvar, poštovani građani, vidite ogledalo vlasti, koliko oni sami poštuju zajednice koji 

su sa njima u koaliciji. Vec formiramo dve komisije a njima nije im palo na pamet da figurativno čak 

predlože nekog iz zajednice. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Nedžmidine! Zatim, imamo nekoliko drugih komisija i svi ćete biti 

uključeni tamo. Stavili smo na glasanje komisiju za ocjenjivanje bara "Venezia". Ko je za? Protiv? 

Uzdržavanje? Sa 21 glasom za, nula protiv i nula suzdržanih, usvajamo petu tačku dnevnog reda. Zatim 

prelazimo na šestu tačku: Predlog-odluke za formiranje Komisije za ocenu ponuda za kratkoročno 

korišćenje nepokretnosti Opštine O-70604014-10-3-2-0 ZK Dragaš. Ovo smo uradili, otvaramo 

diskusiju. Predsjednik ima riječ. 

Bedžet Dželadini: Samo želim da razjasnim. Izvršena je samo promjena tačaka. Umjesto da se glasa za 

petu tačku, glasalo se za šestu tačku. Dakle, hajde da sada glasamo o petoj tački, da donesemo odluku 

da se ova traka stavi u upotrebu. I onda se, svaki put, donese odluka o davanju u upotrebu, onda se 

formira komisija. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala,. Da li neko želi da razgovara o petoj tački? Onda stavljamo na glasanje. 

Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? Uzdržavanje? 22 glasa za, nula protiv i nula suzdržanih, 

prolazimo petu tačku dnevnog reda. Zatim krećemo sa sedmom tačkom dnevnog reda: Predlog-odluka 

za kratkoročno korišćenje nepokretnosti opštine O-70604014-10-3-1-0 ZK Dragaš (Advokatska 

kancelarija, bivša Pro Credit Bank). Želi li neko razgovarati? Onda stavljamo na glasanje. Ko je za? 

Protiv? Uzdržavanje? Sa 22 glasa za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo ovu tačku. Prelazimo na 

osmu tačku, prijedlog za formiranje Komisije za ovu tačku. 

Naser Myrtezani: Predlažemo Mehmeta Spahiua. 

Munir Jonuzi: Zahvaljujem se predsedavajuca, u ime Koalicije Vakat, predlazem samog sebe. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zatim, Komisija za advokatsku kancelariju je: Isljam Redzeplar i Brendi 

Berisha iz izvršne vlasti opštine, Shefkat Ismaili iz NVO 'Zaeno za Brod', Mehmet Spahiu iz LDK i 

Munir Jonuzi iz VAKAT-a. Ko je za ovu Komisiju? 

Artan Loshaj: Pozdrav svima! Gospođo predsedavajući, želim da vam postavim pitanje. Ova dva 

poslanika, zašto na ovaj način (LDK-VAKAT), ko ih predlaže? Ko vam je dao ove koordinate, da se 

juče predsednik umešao u ovu igru, da je predsednik juče u Komitetu - dobro zna - predložio izvršnu 

vlast, ali i podelio političke stranke. To znači prekoračenje ovlaštenja, jer mi preko koordinata 

predsjedavajućeg određujemo ove delegate, a ne vi. Zašto LDK-VAKAT, kada ste prva dva puta 

nazvali PDK kao najveću opozicionu stranku čak i više kandidata nego što imamo, odakle sad ovo? 

Zašto nam služite VAKAT-LDK? Želimo da stavimo prijedlog na glasanje. Sada imamo kandidata 

PDK . Prva dva su prošla dobro, zašto VAKAT-LDK? Sve ih uzimamo i stavljamo na glasanje. Rekao 
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sam, to je prekoračenje nadležnosti, jer je juče i predsjednik predložio političkim strankama za koga će 

glasati. Predsjednik je izvršna vlast, on čini NVO i on čini izvršnu vlast, dok mi delegati Skupštine, 

izabranici naroda, sami biramo delegate, a ne da nam služimo VAKAT-LDK i glasamo za nas. Poznato 

je da je to politička tendencija. Gradonačelnik za ovaj lokal i "Montanu" ne napušta da bude kao 

kandidati PDK. Možete to učiniti sa ovim drugima, znate, ali nama je lakše sa ovim drugima. Ako vam 

još jednom kažem - ne znam koliko sam jasan - sami delegati moraju da daju predloge. Imamo predlog, 

pošto sam ja ovde, predlažem Nedžata Selaja da bude u komisiji za prijem dokumenata. 

 

Nedžmidin Sejdilar: Gospođo predsedavajuća, ja ne znam kako ste vi sada došli do Vakata. Molim 

vas za pažnju, totalno je nepristojno kada govorim za govornicom da me ne slušate. Ja se obraćam 

vama, jer vi formirate ove komisije. Ne predsedniku opštine, jer je on zadužen za izvršnu vlast. Njegova 

obaveza jeste da se bave direktorima i implementacijom odluka. Sada ovde formiramo komisije a vi 

me uopšte ne slušate. To totalno je nepristojno. Ne znam kako ste sada stigli ovde do Vakata, da oni 

daju predlog za člana komisije kada goranska zajednica je ovde zastupljenija od Vakata. Zašto 

diskriminisete goransku zajednicu. Vi kolege iz JGP-a što ćutite. Zar mora ja da dođem da vas branim. 

Jesu li vam zavezali jezik, šta je u pitanju. Je li mora ja ovde da branim interese naroda. Stanje skupštine 

je takvo, da druga zajednica je goranska zajednica i ne možete vi to tako diskriminisati, ne možete u 

smislu hajmo do Vakata, hajmo do onog cipiripija tamo, hajmo do onu nesrećnu Sensu. Mi znamo da 

su sve to vaši ljudi ali makar pokažite prividno da implementirate neku demokratiju. Zaista tražim da 

mi odgovorite kako ste stigli do Vakata. Zašto diskriminišete najveću zajednicu od ostalih u ovu 

opštinu. Posle goranske zajednice su predstavnici Vakata. 

 

Uran Halimi: Praksa je i propis da predloge prvo daje najveća stranka u Skupštini, a to se nastavlja, 

zavisno od sastava i broja delegata. U ovom slučaju, prvi predlog pripada PDK, kao najvećoj 

poslaničkoj grupi, drugi je predložio LDK, drugi po broju delegata, dok je VV sledeća na redu posle 

LDK kao najveća grupa veliki parlamentarac. Dakle, predlažem da se ovi povjerenici predlože, 

proporcionalno podijeljeni. Na primjer, podijeljeni su dogovorom internih poslaničkih grupa, a ne 

prijedlozima izvršne vlasti. Hvala! 

Naser Myrtezani: Pošto su opozicione stranke iznijele druge zahtjeve, mi kao politička grupa povlačimo 

ime Mehmeta Spahija. Hvala ti! 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Naser! Zatim, nakon što je smenjen predstavnik LDK, uveden je predlog 

PDK Nedžata Selaja. Još jednom čitam imena: Isljam Redzeplar i Brendi Berisha iz izvršne vlasti, 

Shefkat Ismaili iz 'Zaeno za Brod', Nexhat Selaj iz PDK i Munir Jonuzi iz VAKAT-a. Stavili smo to na 

glasanje. Ko je za ovu Komisiju? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 24 glasa za, 1 protiv i nula 
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suzdržanih, ova Komisija je usvojena. Počnimo sa devetom tačkom: Predlog-odluka za kratkoročno 

korišćenje nepokretnosti opštine O-70604014-10-2-2-0 ZK Dragaš (prostorije ispred hotela "MEKA"). 

Da li neko želi da priča ovde? Onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? 

Uzdržavanje? Sa 24 glasa za, nula protiv i nula suzdržanih, ova odluka je usvojena. Sada, u desetoj 

tački, formiramo Komisiju za ovu odluku. Onda, dugujem Uranu Halimiju koji je malo ranije rekao, 

znam da svaka veća stranka ima pravo ranije, onda si ti treća strana, izvinjavam se što je LVV imenovan 

u ovu Komisiju - evo. Ovo je moj problem otkad sam otpustio LVV prije ovoga. Apsolutno ništa nije 

pogrešno predsedniče opštine, ali meni se ovako nešto desilo, nema ništa jer znam da je LVV treća 

strana ovdje u Skupštini opštine. Zatim pozivam predstavnika VV da dovede člana u ovu Komisiju. 

Uran Halimi: Hvala, gospođo predsjednice! Pošto se Sejdilari požalio na diskriminaciju u zajednici, 

odlučili smo da dozvolimo nevećinske zajednice na prijedlog jednog od njihovih članova. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Uran! Hoće li ovdje učestvovati neka od manjinskih stranaka? 

Nedžmidin Sejdilar: Pozdrav kolege odbornici. Kolega Kurt, ja se izvinjavam što moram da vas ovako 

direktno da vas pitam. Da li želite da budete član ove komisije. Obzirom da ne želite, onda mi ne 

preostaje ništa drugo nego da predložim samog sebe za člana ove komisije. 

Naser Myrtezani: Predlažemo Agrona Gašija. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zatim, ova Komisija ima ovaj sastav: Isljam Redzeplar i Brendi Berisha iz 

izvršne vlasti, Eldina Rexhepi iz NVO, Agron Gashi iz AAK i Nedžmidin Sejdilar iz PG. Stavili smo 

to na glasanje. Ko je za ovu Komisiju? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 24 glasa za, nula protiv i 

nula uzdržanih, također usvajamo ovu tačku. 

Nedžmidin Sejdilar: Gospođo predsedavajuća, obzirom da vi imate obaveza i mi to shvatamo, ali vi 

imate i zamenike ovde. Obzirom da Spahiju nije tu, sledeći najstariji odbornik je Samidin Xheladini, a 

on ionako ima želju da bude Predsednik Skupštine. Zašto da mu ne udovoljimo. Idemo na pauzu a onda 

neka Samidin nastavi sa skupštinom, biće zabavno isto kao što je i počelo. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala, Nedžmidine! Zatim prelazimo na jedanaestu tačku: Predlog-odluka 

za davanje na raspolaganje nepokretnosti opštine P-70604014-00771-0 ZK Dragaš (Bife kod Doma 

kulture - sadašnji naziv "Montana"). Ko će razgovarati o ovom pitanju? Onda stavljamo na glasanje. 

Ko je za ovu tačku? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 20 glasova za, nula protiv i nula suzdržanih, 

usvajamo ovu tačku dnevnog reda. Sada krećemo sa dvanaestom tačkom za formiranje Komisije. Iz 

PDK-a, da li želite da predložite nekog člana? 

Driton Ademi: Iz poslaničke grupe PDK, predlažem Artana Loshaja. 

Uran Halimi: Pošto to imamo nakon debate, članovi koji su napustili svoje stranke pojavljuju se na 

listama kao članovi osnovnih entiteta iz kojih su dobili glasove. Predlažem da imamo gospođu Pajtesu 

Berishu iz LVV-a. 
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Arijeta Qafleshi Skeraj: Onda, pošto dotična gospođa to ne prihvata, pozivamo predstavnika JGP-a da 

kaže ime. 

Edin Kurt: Pozdrav svima. Ja sam bio clan skupstine vezano za plate, imao sa neke prigovore od strane 

kolega posto nisam stalno bio prisutan na svim sastancima komisija, tako da bi predlozio koleginicu, 

koja je izasla, verovatno će prihvatiti, iz JGP-a Ventaza Esati. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zatim, Komisija za evaluaciju bifea u Domu kulture: Isljam Redzeplar i 

Brendi Berisha iz izvršne vlasti, Nuridin Halili iz NVO 'Guri i Zi', Artan Loshaj iz PDK i Ventaza Esati 

iz JGP-a. Ko je za ovu Komisiju? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 19 glasova za, nula protiv i nula 

suzdržanih, usvaja se i ova tačka dnevnog reda. Nastavljamo sa trinaestom tačkom: Predlog-odluke za 

kratkoročno korišćenje nepokretnosti opštine P-70604014-00905-1 ZK Dragaš (Parking i Zelena 

pijaca). Želi li neko razgovarati sa mnom ovdje? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za? Ima li 

prigovora? Uzdržavanje? Sa 22 glasa za, nula protiv i nula uzdržanih, prolazimo i ovu tačku. Idemo na 

četrnaestu tačku: formiranje Komisije za ovu odluku. 

Artan Loshaj: Kao parlamentarna grupa PDK, mi predlažemo Dritona Ademija. Takođe – malo kasno, 

gospođo Predsjedavajuća – samo jedno pitanje, ako je moguće, imate li ovdje pravnog službenika. Juče 

u KPF-u, gospođa Xhemile je postavila pitanje predsedavajućem: Da li je moguće da poslanik bude u 

ovim odborima. Predsjednik nam je rekao da nema mogućnosti. Zatim, dugujem vam pitanje izvršnoj 

vlasti: Kako je moguće da su Islam Redžeplar i Brendi Berisha u više od dvije komisije, imaju li 

zakonsko pravo ili ne? 

Naser Myrtezani: Iz redova LDK predlažemo Mehmeta Spahiua. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zatim, komisija za evaluaciju za Zelenu pijacu: Isljam Redzeplar i Brendi 

Berisha iz izvršne vlasti, Sinan Qafleshi iz Šahovskog kluba 'Sharri', Driton Ademi iz PDK i Mehmet 

Spahiu iz LDK. 

Artan Loshaj: Predsedavajući, izvinite, znam da ste otišli, svakako sam morao. Gospodine predsedniče, 

juče u KPF-u, gospođa Xhemile vam je postavila pitanje. Da li u ovim komisijama – da me ne bi previše 

zbunili – radi poslanik, na primjer iz PDK-a, tako što je u svim komisijama? Rekao si da nije u redu. 

Kako izvršni Islamjam Redžeplar i Brendi imaju pravo da budu dva puta, tri puta, četiri puta? Imate li 

zakonsko pravo ili se to odnosi samo na nas? Imao sam ovo pitanje i treba mi odgovor. 

Bedžet Dželadini: Ovo sam vam juče rekao: Ministar administracije lokalne samouprave tražio je 

posebnu komisiju za svaki poziv. Mogli bi biti isti ljudi, nema problema. Ali za svaki poziv posebna 

komisija. Ne jedna komisija za šest poziva. Dakle, možete predložiti poslanika u dva ili tri odbora. Nije 

problem. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Onda stavljamo na glasanje. Ko je za ovu Komisiju? Ima li prigovora? 

Uzdržavanje? Sa 20 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, donosimo i ovu odluku. Počinjemo od 
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tačke petnaeste: Predlog-odluke za kratkoročno korišćenje nepokretnosti opštine P-70604014-00782-2 

ZK Dragaš (Parking kod Suda - Dragaš). Želi li neko razgovarati sa mnom? Ako ne, stavljamo na 

glasanje. Ko je za? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 19 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, ova 

odluka je usvojena. Šesnaesta tačka je izbor Komisije za ovaj parking kod suda u Dragašu. Da li želite 

da učestvujem iz PDK? U redu, hvala Shpetim! Iz LDK? 

Naser Myrtezani: Iz LDK predlažemo Samida Dželadinija. 

Nedžmidin Sejldilar: Predlažem samog sebe.. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Zatim, komisija za ocjenu parkinga na Sudu je: Isljam Redzeplar i Brendi 

Berisha, Abaz Qengaj iz NVO 'Kroi i Maces', Samidin Xheladini iz LDK i Nedžmidin Sejdilar iz PG. 

Ko je za ovu Komisiju? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 19 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih, 

ova odluka je također usvojena. 

Zatim, kada smo stigli do poslednje tačke, konačne tačke, počinjemo sa ovom tačkom i završavamo je. 

Pre nego što počnem sa konačnom tačkom, ja, kao predsednik Skupštine, želim da svaki član Skupštine, 

oni koji imaju pitanja o osobi čije ime će biti pomenuto, imaju pravo da odgovore. Neću prihvatiti tuđi 

odgovor, bez dozvole poslanika. Onda, dragi članovi. Ko će mi vjerovati na riječ o konačnoj stvari? 

Artan Loshaj: Gospođo predsjedniče, nakon što ste to rekli, ja se ne viđam sa direktorom Uprave za 

zdravstvo, tako da svakako pitam direktno predsjednika. Gospodine predsjedniče, početkom decembra 

otvorili ste konkurs za pet medicinskih sestara, a do 15. decembra je bio zatvoren konkurs. Prošlo je 

skoro dva mjeseca, znam da ih niste primili ni u pismenom ni u usmenom. Šta je sa ovima, postoji li 

mogućnost odgovora? Drugo, postao sam višak, imam obavezu da ponovo postavim ovo pitanje 

direktoru, on još uvek nije tu. Vlada je od 11 meseci odlučila da se promeni koeficijent za radnike - 

Arijeta dobro zna - ove promene su urađene u celoj Republici Kosovo, osim u opštini Dragaš, nazad na 

stari. Odnosno, iz koeficijenta 5.1, oni radnici koji su završili diplomu i hitni radnici treba da se prebace 

na koeficijent 5,4. Neće on da govori nego crno, danas imate zahvalu od mene i svih radnika koje 

imamo nakon sudskog konkursa, javno se zahvaljujemo gospodine predsjedniče, što imate rješenje na 

sudu, a i mi smo zahvalni. Hvala ti! 

Nexhat Selaj: Pozdrav još jednom! Vjerujem da jeste - Zeni, ako hoćeš, tu sam više za tebe - ali čini 

mi se da je to bilo namjerno ili ne, u svim onim tačkama koje će se eventualno ispitati, pitao sam 

direktora prosvjete da nam daju neka pojašnjenja o izboru direktora u osnovnim školama, kada imamo 

dva-tri slučaja izbora direktora koji ne ispunjavaju ni uslove za konkurs. Prema Uputstvu 151 iz 2020. 

godine, u tački 1.4., navedeno je da su podobni kandidati koji su uspješno završili program stručne 

kvalifikacije za rukovođenje, administraciju ili menadžment u obrazovanju. A ono što je najvruće je to 

što je u ovom članu 1.77 data izjava pod zakletvom koja dokazuje da u posljednje tri godine kandidat 

nije bio ni na jednoj čelnoj poziciji u strukturama političkih stranaka. Evo - moj kolega gospodin Naseri 
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će se malo izviniti - ali ne znam s kojim pravom prihvata i s kojim pravom direktor DKA postavlja 

Nasera Myrtezana za direktora, kada se ovdje kaže da je za tri godine treba da je daleko od politike, 

imamo osobu unutra, imamo je na glasanju. Zar nije kršenje zakona, zar gospodin Naseri nije krivično 

djelo, ne kažem da je lažno, ako lažete o toj izjavi koja dolazi iz Ministarstva obrazovanja. Nije li pravo 

pred kolegama da se predstavljate kao direktor, ali evo imamo poslanika, vi dolazite iz stranke LDK. 

Evo direktore, ne želim da vas optužujem ni za šta, ali ako imate ikakvo zakonsko pravo koje ste 

postavili za direktora, naložite, dođite da nam donesete zakon koji je noviji od 2020. godine. Imamo tu 

- čak i u pred medijima - da prema Direktivi 151/2020 kandidat mora biti udaljen od politike najmanje 

tri godine. Ako ovaj zakon tako kaže, imamo dotičnu osobu unutra, na prvim mestima, imamo ga i kao 

lidera LDK. Drugi, na Evaluacionoj komisiji, koliko ja znam, Komisija za ocenjivanje koju smo svi 

izabrali, mi smo odobrili ove izbore, imala je jednogodišnji mandat. A, njegov mandat je počeo 1. 

septembra 2022. i završio 31. avgusta 2023. Imamo dosta kontroverzi u 2022. godini, za koju smo rekli 

da je kalendarska, a ne školska godina. Po zakonu je to za jednu školsku godinu. Počele su 1. septembra 

2022. i isteći će 31. avgusta 2023. To je ista Komisija koja je počela sa procjenom 2023-2024. Nije li i 

ovo protiv zakona? Gospođo Predsjedniče, ja ću sigurno imati neke dodatne argumente za ovo, molio 

bih vas da mi date odgovor, barem za ovu oblast. Hvala ti! 

Afrore Vejseli: Pozdrav još jednom! Imam prijedlog za DKRS. Ove godine direktor ima veoma zauzet 

dnevni red i to je jako dobro. Vratiću se za malo. Po mom mišljenju, bilo bi dobro da se ova agenda 

upotpuni obeležavanje posvećenim egzodusu stanovništva Opolja, koji se desio tokom rata, odnosno u 

martu 1999. Ima mnogo razloga za organizovanje obeležavanja, ali ja ću spomenuti nekoliko. Ne treba 

zaboraviti istoriju, patnje i žrtve, ubijanje mladih u selu Blaç i Zym, i znati više o žrtvama rata. Nadam 

se da će Direkcija to uzeti u obzir i organizovati ovakvu manifestaciju. I, čak i ako to ne vidite kao 

razumno, barem bi Opština trebala preuzeti odgovornost za promjenu zastava na njihovim trgovima i 

grobljima. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala, gospođo predsjednice! Pozdravljam vas ponovo, sedmi put! Jučer smo u KPF-u 

razgovarali o nekoliko pitanja. Odlučio sam da o njima razgovaram i danas, jer smo ispred medija i 

građana za koje vjerujem da nas prate, ili će nas pratiti u međuvremenu. Pokrenuo sam pitanje – 

zapravo, postavio sam pitanje načelniku – o dnevnicima opštinskih radnika, za koje sumnjam i vjerujem 

da su primali dnevnice nedjeljom, pa čak i danima tokom godišnjeg odmora. Imao sam pitanje za 

gospodina Nasera, tako direktno, sa velikim poštovanjem: ne znam da li ste ovde kao delegat ili kao 

direktor, kako se ovde predstavljate? Pozdravljam te i čestitam na novom random mestu! Sa ili bez 

osnova, videćemo u međuvremenu, ne želite više da razgovarate o ovom pitanju. Vi niste jedini koji 

ima - vjerujem - prekršaje. Moj predgovornik, gospodin Nexhat Selaj, takođe ih je pomenuo. Imam 

pitanje za predsjedavajućeg: da li je u Sportskoj dvorani u Bresani ta dvorana završena po projektu, da 
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li su izvršena plaćanja tih radova i da li je realizacija prema planiranim mjerama? Mislim, ovo je pitanje 

vezano za kulturu, dobro znate predsjedniče. Pitanje koje sam juče postavio Odboru je bilo: da li ćete 

ponovo nastaviti sa subvencijama NVO, kao i prošle godine, odnosno dvije NVO za istu djelatnost, kao 

što je bilo ranije. Želeo bih da vodim debatu sa gospođom Xylferie Bahtijari, ako imate vremena sa 

mnom. Pre dve godine smo imali obuku u Peći. Na putu smo stali u Đakovici da popijemo kafu i 

gospođa Bahtijari me je optužila da se ne povlačim od vođe. Ja sam mu tada rekao, ja sam dve godine 

predsednik i nisam predsednik, ali ni ti nisi bio predsednik dve godine. Vjerujem da su to dokazali, da 

su počeli da jedu svoje ljude unutar političkog subjekta, a da ne govorim o nama kao supartnerima 

predizborne koalicije. Najviše me muči što se svaki posao radi na prevaru i prevaru. Rekao sam i na 

ranijoj sjednici da sam na neki način kritikovao gradonačelnika zbog čišćenja ulica. Hodali smo i 

šetamo stalno tim ulicama Opoje. Osim puteva koje Vlada čisti, ostali putevi su skoro neprohodni, sve 

što ti snjegovi rade je da gaze snijeg, a ja sam predložio gradonačelniku da, pošto ne čiste snijeg, gaze, 

neka ga kupim njima valjak umjesto traktora, a vjerujem da je ravnomjerno zgažen i spljoštio me. Štetu 

na vozilima građani moraju lično da plate, mraza je svuda i iskreno, posebno je neprohodan put Zgatar 

- Blač - Bresane, u momentu kada su tu dva automobila veoma je teško promeniti traku, jer svako vozilo 

izlazi iz svoje trake. Zatim imamo put Brrut - Trokan, koji je u neredu, nije čist, ali uništen, što se tiče 

održavanja snijega. Još jedno pitanje o obrazovanju, pošto imamo direktora DKA ovdje. Ako se sjećate, 

u vrijeme dok sam ja sjedio kao predsjednik, bivši direktor prosvjete je imao izjavu da u našoj opštini 

ima 105 dodatnih nastavnika. To je rekao bivši direktor kojeg ste vi zamijenili. S druge strane, stalno 

imamo konkurse za zapošljavanje nastavnika. Mislim, taj 105., ne znam koliko dugo je bio tih, 

poštovani direktore. Zar ne bi bilo bolje zamijeniti te nastavnike, nego zaposliti novu učiteljicu, 

preopterećujući je. Šteta koju pravimo našoj opštini je oko 57.000 evra mesečno, sa platama ovih 

nastavnika koje su prevelike i nemaju standarde. Molio sam direktora, da mi bude malo uspješniji, ne 

otvaraj druge konkurse, sa tim brojem - prepun je, jer je već pun - i još će se povećati. To je sve. Hvala! 

Shpetim Hajredini: Zato još jednom pozdrav svima! Poštovani predsjedavajući, pitanje koje ću 

postaviti je direktno za vas i tiče se vas. To je pitanje koje sam i ja postavljao na sednicama 2023, 

nemojte me pogrešno shvatiti, postavljao sam ga par puta, a iz vaših odgovora je da ćemo vrlo brzo 

rešiti i ovaj problem koji mora da uradi uz plaćanje troškova rasvjete sela, onih sela koja su to 

samofinansirajuće postavila i sama plaćaju dugi niz godina. Obećali ste u predizbornoj kampanji, 2022. 

godine - ako se ne varam, kada sam prvi put postavio pitanje - rekli ste da ćemo izdvojiti budžet iz 

iznosa namenjenog selima, taj iznos ćemo platiti. javni troškovi rasvjete. To se nije desilo 2023. godine, 

pa sam danas prinuđen da ponovo postavim pitanje, kada nameravate da preuzmete ovaj trošak, pošto 

je u velikom delu sela ovu investiciju u postavljanje javne rasvete izvršio Opština, ponovo se 

preuzimaju troškovi, dok se za sela koja su to sama uradila, uz samofinansiranje, ne uzima kao osnov 
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rashoda. Morate shvatiti da je barem budžet opštine za ova sela sačuvan i sada je razumno da prihvatite 

i primite rashode ovih sela. Nema ih malo, ali u Opoji znam da ima 4 ili 5 sela koja su sama uradila 

instalaciju, a sada sami plaćaju. Iz sela Zapluxhe imam iza sebe osobu koja mi se lično obratila – možda 

je bio u kontaktu sa vama, jer je rekao da sam ja u kontaktu sa gradonačelnikom. I selo Blač, Zgatari, 

selo Kuk i neka druga sela koja su deo manjinske zajednice, sami plaćaju. Kada planirate da ovi troškovi 

i ova sela uđu u okrilje Opštine, a vi ćete preuzeti plaćanja? Hvala! 

 

Nedžmidin Sejdilar: Na sastanku na kojem smo zajedno bili prisutni na sastanku u selu Globočica u 

osnovnoj školi, gde je bio i zamenik predsedavajućeg skupštine, kada su građani tog sela podigli 

zabrinutost od odrona. Tada je vaš direktor zdravstva rekao da to nije naš problem i da je to obaveza 

Vlade i da oni održavaju te puteve. Vi kao prvi ove opštine i mi kao delegati zajedno sa vama, imamo 

obavezu da rešavamo probleme građana. Mene, obzirom da je ta deonica puta veoma opasna i da se 

nikada ne zna kada može doći do odrona kamena, zabrinut sam da ne dođe do nekog fatalnog ishoda, 

pa me zanima, obzirom da ste upoznati sa situacijom, kako ćete vi reagovati povodom tog pitanja. Da 

li imate strategiju kako da taj problem trajno rešimo, da mogu građani sela Restelica i Kruševo, koji je 

najfrekventniji put u Gori, da neometano i bezbedno cirkuliše. Prošli put sam vas pitao povodom 

nevladine organizacije, šta nameravate da uradite. Sada ću vam konkretno postaviti pitanje vi ste 

dodelili projekat o kulturi nevladinoj organizaciji koja se uopšte ne bavi kulturom.. Zašto ste to uradili 

i da li ste ispitali komisiju zašto je to uradila. Kada vam je ta nevladina organizacija donela izveštaj, da 

li ste uopšte pročitali taj izveštaj. Da li ste bili barem malo zabrinuti gde se troši novac građana ove 

opštine. Da li ste videli da u tom izveštaju ta nevladina organizacija dva puta u isto vozilo za tri minuta 

sipa gorivo. Fakture koje ste mi vi sami dali. Ne govorim svojim rečima. Zatražio sam uvid u službena 

dokumenta i dobio facture, dobio izveštaje. Na tim fakturama imate sumu za gorivo u razmaku od 3 do 

5 minuta. Kako ste to primili. Laptop i štampač koji ste kupili toj nevladinoj organizaciji za tri sata 

rada, da li ste zatražili da to vrati u javnu imovinu opštine. Da li je direktor administracije popisao tu 

opremu. Obzirom da smo i mi delegati potpisali revers i imamo obavezu da tu imovinu opštine vratimo 

ponovo opštini i dobili smo serijski broj. Da li ste popisali i taj laptop i štampač i gde su oni sada, i ako 

nije tu kada će to da se vrati u opštinsku imovinu. Da li ste od te nevladine organizacije zatražili da 

vrati 600 EUR koje je opravdala fakturom bez pečata, bez potpisa, bez datuma, potpisana na parogon 

bloku koji je sama nevladina organizacija koristila jer su serijski brojevi isti. Razlikuje se samo 

poslednja cifra serijskog bloka. Kako ste to uopste prihvatli kao jedan ispravan izvestaj. Kada cete 

traziti od te NVO da vrati 600 eura na racun opstine, jer je to novac gradjana ove opstine i nije to novac 

za rasipanje. Sa istom tom NVO dobili smo racun za racuk u visini od 600 eura. Medjutim, u Izvestaju 

nemamo niti fotagrafije zvanicnika koji su bili na tom rucku, niti imamo listu prisutnih. Kada god nam 
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neko organizuje seminare i ruckove potpisujemo neku listu, da se opravda gde je novac potrosen. Zasto 

mi moramo da placano rucak privatnim osobama.Najljubaznije vas sa ove govornice molim, da se ne 

rasipa novac gradjana i da sav ne potrosen novac tog projekta, da zatrazite da se vrati u opstinsku kasu. 

Ovo je poslednji put da trazim ovo preko govornice, sledeci moj korak ce biti da konsultujem tuzilastvo, 

ali pre toga cu sacekati izvestaj revizora. Da vidim kako ce on prihvatiti taj projekat. Kada se to zavsri, 

ja cu sva moja saznanja odneti tuzilastvu pa neka svako ko zloupotrebljava novac gradjana, neka 

odgovara. Pre nekoliko nedelja bio sam u bolnici, kada sam usao u Dom zdravlja video sam da se 

osoblje tamo smrzava. Zasto nemaju grejanje, nemaju ni toplu vodu. Ja vas molim da se ne igramo sa 

belim mantilima, jer ako upropastimo it u bransu u nasoj opstini, ostalo nam je samo da ugasimo svetlo. 

Hvala vam sto ste imali strpljenja da me saslusate. 

 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Ima li još neko ko će uzeti riječ? Ako nema članova Skupštine, riječ ima 

predsednik. 

Bexhet Xheladini: Onda krećemo redom, ja ću vam svima odgovoriti, nema potrebe da direktori dolaze 

ovdje. Ja ću odgovoriti u ime svih. Konkurs za pet medicinskih sestara je u toku i nadamo se da će biti 

završen za nekoliko dana. Što se tiče koeficijenta, to nije moja nadležnost, vi morate ići kod Muje i 

postavljati svoje zahtjeve, donijeti dokumentaciju, donijeti dokaze, ja sam taj koji će primjenjivati 

koeficijent i zakon i propis. Što se tiče izbora direktora, oni još nisu izabrani, još nisu ni imenovani, ali 

on je govorio argumentovano, sa činjenicama. Nisu izabrani, još nisu imenovani, ali su u procesu. Što 

se tiče izjave pod zakletvom, još jednom sam rekao, direktori još nisu imenovani, nisu izabrani. Oni se 

imenuju i biraju kada gradonačelnik potpiše odluku. Još nisam napisao nijednu odluku ni za jednog 

direktora. Što se tiče Komisije za ocenjivanje, nemam priliku da odgovaram sada, odgovaraću na 

sledećoj skupštini. Što se tiče zahtjeva predstavnika LVV-a, za egzodus, dobro je da ove zahtjeve 

uputite pismenim putem DKRS-u i naravno da će ona uzeti u obzir vaše zahtjeve, jer smatram da su 

razumni. Što se tiče Urana, koji je rekao dnevnice radnika, nemam saznanja da su radnici primali 

dnevnice, osim - moguće da su ih primali inženjeri Opštine, koji su nadzornici terenskih radova, ako te 

kompanije takođe obavljao radove subotom i nedeljom. Inače, radnici, civilno osoblje Opštine, u subotu 

i nedelju nisu primali dnevnice. Hala u Bresane još nije završena, završava se. Sve isplate koje je trebalo 

da budu dodeljene odobrenom budžetu su izvršene, kako iz opštinskog budžeta tako i iz granta za 

performanse. Ali ima još dosta posla, uskoro će biti raspisan sljedeći tender. Predstoji i unutrašnja 

izrada radova, unutrašnje uređenje hale. Što se tiče pitanja da li će NVO biti subvencionisane, normalno 

je da je Skupština opštine odobrila negde oko 120-130 hiljada evra subvencija kojima će upravljati 

DKRS, a normalno je da ćemo nastaviti da subvencionišemo NVO klubove, udruženja. itd., obično na 

osnovu javnih poziva svaki put. Što se tiče čišćenja ulica, moje mišljenje je da čistimo ulice na najbolji 
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mogući način, koliko možemo, koliko znamo i sa kapacitetima koje imamo. Više ove godine nemamo 

šanse. Što se tiče dodatnih 105 nastavnika, prvi put čujem ovu informaciju od vas. Plaćanje struje: u 

procesu smo postepenog, selo po selo, spajanje sela na plaćanje struje. Masi mi je spomenuo da sam 

tokom kampanje rekao, imam još godinu i po, skoro dvije godine, pa ću ovo obećanje sprovesti. Samo 

ove godine smo uplati dodali četiri sela, postepeno ćemo iduće godine dodati sva sela, iz razloga što 

nije moguće izvršiti isplatu na sva odjednom, jer Vlada nije prihvatila sredstva koja podijelili smo, 

smanjila nam je sredstva da plaćamo struju, i ove godine nismo u mogućnosti da ih sve platimo, ali 

sljedeće godine sva sela - čak i ona koja su sama postavila javnu rasvjetu - i ove godine, pošto imamo 

nekoliko projekata za osvjetljenje sela, ubacićemo ih u naplatni sistem sa strane opštine. 

Što se tiče Nedžmidina Sejdilara, što se tiče puta, u trenutku kada je taj put bio blokiran, dobio sam 

obavještenje od direktora Zdravstva, on mi je donio fotografije, pozvao sam predstavnika Ministarstva 

i u roku od dva sata put je deblokiran. Ali znate da je to regionalni put, nije u nadležnosti opštine, ali 

iako nije, to su građani opštine kojima je potreban taj put da bude bezbedan i da nema blokada i 

posledica ili bilo kakvih mogući kvarovi.  Planiram da stupim u kontakt sa Ministarstvom za 

infrastrukturu i predočim im ovaj problem, kako bismo ga što pre rešili. Što se tiče subvencija u kulturi, 

odgovorio sam: nastavićemo da subvencionišemo sve nevladine organizacije, klubove i udruženja, 

putem javnih apela. Budžet odobrava Skupština opštine, DKRS odlukom načelnika raspisuje javni 

oglas da se NVO konkurišu. Zatim, načelnik opštine formira komisiju za ocjenu ponuda. Komisija 

donosi odluku koje NVO treba subvencionirati, zatim pobjedničke NVO dobijaju ta sredstva, imenuje 

se menadžer svakog projekta svake NVO, a na kraju svaka NVO ima obavezu da podnese izvještaj 

menadžeru, a to menadžer mora prihvatiti izvještaj. Što se tiče odgovornosti, NVO koja se ne pridržava 

uputstava o kojima je govorio Nedžmidin, iako nije išao po imenu, znam otprilike, dosta je istraživao, 

ima pristup zvaničnim dokumentima, on takođe je fotografisao, što nije dozvoljeno, ali jeste. Sa naše 

strane znamo da je sve u redu. Ako gospodin ima argumente da ovdje ima zloupotreba, nakon izrade 

revizorskog izvještaja može slobodno iznijeti ovu NVO sudu, a ja ću biti i vaš argat. Ako sud utvrdi 

kršenje, neka svi koji su uključeni u ovaj lanac dobiju zasluženu kaznu. Za sada su to samo pretpostavke 

i insinuacije, koje tek treba dokazati. Samo sud ih može dokazati. Nemam vremena, imam goste, ne 

mogu više ostati sa vama u sali. Hvala! 

Uran Halimi: Ranije sam postavljao pitanja predsedavajućem, na poslednjoj sednici on mi je ostavio, 

direktor je odgovorio, neko mi je dao odgovor koji nisam pitao. Danas sam pitao određene pojedince, 

uključujući gospodina Myrtezana, direktora obrazovanja, gradonačelnik im nije odgovorio. Međutim, 

gradonačelnik je sladak kada glumi nevinog. Nisam znao da je bivši direktor DKA rekao da je 105 

nastavnika previše. znaš li Zar ne znaš? Da, znam, da sam ovde u fotelji predsedavajućeg. Uzmi riječ, 

poboljšaj direktora. Ako i ne uradiš, odgovorio je direktor za med, spremiću ti jako ljut med, kad ga 
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pojedeš, možeš ga probati. Zbogom! 

Nexhat Selaj: Pozdrav još jednom! Drago mi je da od čitavog rukovodećeg kabineta opštine imamo 

samo gospodina Ćamilija, direktora finansija. Čestitam ti Ćamile, čestitam i potpredsjedniku. Od 

ukupnog osoblja ima samo dvoje. Ne znam za zvaničan dokument, osim ovog koji dolazi sa sajta 

Opštine i daje zvanične podatke. Piše – neću da čitam ceo tekst, samo one reči koje govore o izborima 

direktora – „Republika Kosovo, Opština Dragaš, br. 113/54 od 23.01.2024. Na osnovu člana 5 Zakona 

03/L-068, opština donosi odluku, saopštava da na osnovu sveukupne ocene kandidata i intervjua koji 

su u toku, objavljuje rezultate kandidata na sledeći način...”. Gospodine Naseri, možete li mi samo 

dokumentirati šta znači "objaviti sljedeće rezultate: Naziv škole, pozicija, ime i prezime pobjedničkog 

kandidata". Sada, ShFMU 'Ilmi Bahtjari', direktor, ime i prezime pobjedničkog kandidata kaže Ziadin 

Meleqi. ShFMU '28 Nëntori' Brodosane, pozicija direktora, ime i prezime pobjedničkog kandidata 

Nasera Myrtezanija. Ne znam koji je drugi dokument potreban osim ovog. To je sa službene web 

stranice, to je najava, ima datum, ima broj protokola. Ne znam, kad nemaš hrabrosti da vodiš ovu 

funkciju, ne znam zašto si predsjednik. Ja sam se direktno obratio direktoru DKA, kad nemaš hrabrosti, 

ne znam zašto ostaješ ovde, zašto dolaziš. Predsjednik postaje kao u vrijeme komunizma, žao mi je što 

to tako kažem, kao u Sjevernoj Koreji, to je sve što znam. Ne znaš. Qamili je izašao, sve što smo radili 

u finansijama, izašao je gospodin ovdje, dao nam je ta pojašnjenja, koliko smo mi bili zadovoljni bilo 

je nešto drugo, ali to je bilo u njegovoj oblasti. Molim direktora za obrazovanje ovdje da izađe i da 

izjavu. Ako ništa drugo, imamo advokata, plaća ga opština. Gospodine Juristi, Ademi, izađite i 

pojasnite, recite građanima da ste plaćeni od ove institucije, recite građanima šta znači ovaj izbor 

direktora. Pri čemu se na osnovu Zakona 151 iz 2020. godine kaže da nema pravo da se kandiduje za 

direktora, ako je vršio bilo kakvu političku aktivnost u poslednje tri godine. Imamo kolegu ovde. Jako 

mi je žao što prisiljavam kolegu, jer imam kolegu i profesionalno i u pogledu upravljanja. Štaviše, ne 

znam ko ostaje odgovoran. 

Nedžmidin Sejdilar: Ja bi zamolio medije da prikažu kako izgledaju sedišta vladajuće koalicije, to 

pokazuje koliko su oni zainteresovani za ovaj narod. Ako bi ste bili ljubazni da prikažete koliko je 

odbornika iz vlasti ovde prisutno. Moramo mi iz opozicije da im pravimo kvorum. Toliko su oni 

zainteresovani za građane ove opštine. Druga stvar, umesto da predsednik opštine malo pre, kaže, 

ispitaćemo, videćemo, on mene optužuje da ja iznosim laži odnosno insuniacije. Da li biste bili ljubazni 

da mi kažete, da li bi ste vi prihvatili ovakvu fakturu? Evo i kamera neka vidi. Ja ne mogu da shvatim 

predsednika opštine, umesto da kaže ispitiaćemo i komisiju zašto je odobrila taj projekat, ispitaćemo i 

izveštaj, tražićemo povrćaj novca, stavićemo NVO koja su manipulisala novcem na crnu listu, on kaže 

g.Sejdilar je iznosio insinuacije i laži. Plus kaže da sam fotografisao, ja sam samo tražio uvid u javna 

dokumenta, pravo koje mi pripada po zakonu, ne samo kao odborniki nego kao građaninu ove opštine. 
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Mene zanima gde se svaki euro troši. A ovde je prenovereno više od 2,500 eura za manje od sat 

vremena. To je stramota, ovde neko mora da se pozove na odgovornost. Taj novac treba da se vrati u 

opštinski budžet. Hvala.  

Driton Ademi: Imao sam pitanje za predsjednika, ali pošto on nije ni predsjednik, ni direktor finansija 

ni kolega, neka se pojavi. Postavio sam pitanje načelniku na prošloj sjednici, ko je direktor škole u 

Brešani, gradonačelnik mi nije odgovorio. Rečeno je da je odluka koju sam ja obezbedio Durim 

Myrtezani iz sela Zaplluxhe. Da li znate ko je Durim Myrtezani iz sela Zaplluxhe, U.D. na U.D. koliko 

ja razumem. Mislim, ti si U.D. ti, Naser, ako ti daju U.D. drugi, da im je u školi rečeno da ima ko da 

ulazi i izlazi, ali se ne zna ko je direktor te škole. Dobro je izaći u javnost, pred građane, pred svoje 

kolege koje imate u školama, ko je direktor škole u Brešani, jer ni vaše kolege ne znaju ko je direktor. 

Možete slobodno da se nosite sa njim, ali znam da možete da se nosite sa njima jer oni razumeju. 

Takođe, plus izjava koju ste dali u Insajderu, neprimjereno je, razumijete li, da javno lažete javno 

mnijenje. Zabavljao sam se ovim odgovorom, bilo od vas ili od strane izvršne vlasti. Još jedno pitanje 

- gradonačelnik nije ovde, ali želeo sam to da uradim danas, podneo sam zahtev pre nego što je budžet 

odobren, na raspravi o budžetu u selima, zahtev iz sela Bresanë, verujem da je potpredsednik mogu to 

učiniti danas. U dijelu groblja gdje voda dolazi i prolazi kroz groblje, uz magistralni put, pješaci imaju 

dosta problema da hodaju tamo kada pada kiša. Postavljam pitanje da li postoji mogućnost povećanja 

dijela budžetskih prihoda, od povrata budžeta koji se sada vrši u martu? Hvala ti! 

Samidin Xheladini: Drage kolege! Možda nije pristojno da odgovaram, jer nije na meni da odgovaram, 

ali za taj dio teme, kao sadašnji kolega, želim da vam kažem istinu. Možda i nije gorko, ali za vas iz 

PDK, pošto se pojavljujete ovde, gorko je. Nasera Mirtezana iz PDK-a za direktora biraju kolege iz 

PDK-a i kolege iz škole. Ja nisam načelnik opštine, ne polažem račune, obavještavam vas i sigurno 

znam da je to istina. Čak to i dokazujem argumentima, da li je istina Naser? Imam dokaze i činjenice 

da su to uradili, ovo nije zabavno. Nema zabave poslije i nema zabave danas sa pepelom. Školski tim 

traži ljude, roditelje i svi traže. Dritone, pitali ste i da, bili ste tamo na roditeljskom sastanku kada se to 

dogodilo. Da, naravno, ne sa mnom, ali vi niste protiv. Ni vi niste protiv. Molim vas nemojte raspravljati 

o ovoj stvari, to je realnost. PDK ga traži, traže ga više nego mi iz LDK. Hvala ti! 

Shpetim Hajredini: Pozdrav još jednom svima! Znam da je izgubljena i motivacija da nastavimo sa 

sednicom, ali nemamo ni kompetentne ljude iz izvršne vlasti. Ali hteo sam da vam postavim pitanje: 

poštovani predsedniče, na početku poslednje tačke, eventualne, pročitali ste propis. Izvršna vlast se nije 

pridržavala tog propisa. Da li se to odnosi na izvršnu vlast, da li se to odnosi samo na nas članove 

skupštine? Čak, za Samida, ovi iz PDK ne idu dobro, čini mi se da Naser profitira. Neka se čuva, jer 

ide iza rešetaka! Hvala ti! 

Driton Ademi: Imam još jedno pitanje za kraj: Komisija za platu, mogu li znati dokle je stiga, gde je 
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ostala? To se desilo u junu, ne u oktobru, ne u novembru, prošlo je 6-7 mjeseci, a ova Komisija nije 

došla u Skupštinu. 

Arijeta Qafleshi Skeraj: Hvala ti! Zatvaramo ovu sednicu! Vidimo se na sledećoj sesiji! 

 

Predsedavajuća Skupštine 

Arijeta Skeraj 


